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I tillegg møtte: 

Komiteen var dermed fulltallig med 8 stemmeberettigede til stede. 
 
Bydelsdirektør Jan Hagen 
 

Møtesekretær: Spesialkonsulent Hjørdis Sæther 
 
Åpen halvtime 
Arkitekt Revheim tok ordet til sak 28/08 vedrørende Krags terrasse 2 
 
Terje Lunder orienterte om Røa Trivselsbad og anmodet politikerne om å støtte arbeidet med 
planene for badet. 
 
Godkjenning av innkalling 
Innkallingen ble godkjent uten merknader 
 
Godkjenning av sakskart 
Det ble foreslått å ta opp Røa Trivselsbad som egen sak. Utvalget bestemte at saken tas opp 
under eventuelt. 
 
Sak vedrørende Bogstad Vinterparadis ble vedtatt satt opp som sak 42/08 pga. kort tidsfrist 
for uttalelse i saken. Da saken ble utlevert i møte var det enighet om at komiteen kun skal ta 
saken til orientering. 
 
 



 ii

 
Informasjon  
Fung. avd. dir Per Arne Horne og fung. stedfortreder for Lisbeth Nordli Pål Erik Olsen stilte i 
møtet fra Plan- og bygningsetaten. De orienterte om forholdene der. Det har vært en om-
organisering i PBE som medførte at vår tidligere kontakt Erik Øen har gått over i annen 
stilling i etaten. De to tidligere byteamene har nå blitt til enhet for byggesak. Vi tilhører 
byggesaksavdeling Vest. Vår kontakt fremover er Lisbeth Nordli. 
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Sak 26 /08  Protokoll fra BMS-møte 27.02.2008 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
BMS-komiteen godkjenner protokollen fra møtet den 27. februar 2008.  
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fattet følgende  enstemmige vedtak: 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen godkjenner protokollen fra møtet den  27. februar 
2008 
 

*                    *                    * 
 

Foreløpig protokoll fra BMS-møtene legges ut på nett etter at komitéleder har gjennomgått tilsendt 
forslag fra administrasjonen. Det er viktig at det tydelig fremgår at det er en foreløpig protokoll. 
 
 

 Sak 27 /08  Doktor Holms vei 13 - Klagesak til Bydel Vestre Aker 
 
Plan- og bygningsetatens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget i bydel Vestre Aker finner ikke grunn til å omgjøre Plan- og bygningsetatens 
rammetillatelse av 23.10.2006  om i medhold av plan- og bygningslovens §7 å gi dispensasjon 
fra gjeldende regulering hva gjelder krav til saltak.  
 
Klagen fra Smith  anbefales ikke tatt til følge. 
 
Saken sendes Fylkesmannen til endelig avgjørelse. 
 
Forslag til vedtak enstemmig tiltrådt 
 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte 
følgende vedtak: 
Bydelsutvalget i bydel Vestre Aker finner ikke grunn til å omgjøre Plan- og bygningsetatens 
rammetillatelse av 23.10.2006  om i medhold av plan- og bygningslovens §7 å gi dispensasjon 
fra gjeldende regulering hva gjelder krav til saltak.  
 
Klagen fra Smith  anbefales ikke tatt til følge. 
 
Saken sendes Fylkesmannen til endelig avgjørelse. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 Sak 28 /08  Krags terrasse 2  - Klage over avslag på søknad om 
oppføring av garasje utenfor byggegrense 

 
Plan- og bygningsetatens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget i bydel Vestre Aker finner ikke grunn til å omgjøre Plan- og bygningsetatens 
avslag  av 06.02.2007  på søknad om dispensasjon etter  plan- og bygningslovens § 7  fra 
gjeldende regulering hva gjelder byggegrenser.  
 
Klagen fra Arkitekt H. G. Finne, Revheim & Co As  anbefales ikke tatt til følge. 
 
Saken sendes Fylkesmannen til endelig avgjørelse. 
 
Forslaget falt med en stemme (1SV) 
 
 
 
Høyre fremmet følgende forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget i bydel Vestre Aker finner grunn til å omgjøre Plan- og bygningsetatens 
avslag  av 06.02.2007  på søknad om dispensasjon etter  plan- og bygningslovens § 7 fra 
gjeldende regulering hva gjelder byggegrenser.  
 
Klagen fra Arkitekt H. G. Finne, Revheim & Co As  tas til følge. 
 
Eiendommen er spesiell og ut fra Byantikvarens kommentarer synes det som om tiltaket kan 
gjennomføres uten at eiendommens verneverdi reduseres. Videre pekes det på at den omsøkte 
garasje er godt tilpasset strøkets arkitektur og at alle berørte naboer samtykker. 
 
Forslag til vedtak tiltrådt med 7 stemmer (4H, 1F, 1V, 1A) 
 
 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte 
følgende vedtak: 
Bydelsutvalget i bydel Vestre Aker finner grunn til å omgjøre Plan- og bygningsetatens avslag  
av 06.02.2007  på søknad om dispensasjon etter  plan- og bygningslovens § 7 fra gjeldende 
regulering hva gjelder byggegrenser.  
 
Klagen fra Arkitekt H. G. Finne, Revheim & Co As  tas til følge. 
 
Eiendommen er spesiell og ut fra Byantikvarens kommentarer synes det som om tiltaket kan 
gjennomføres uten at eiendommens verneverdi reduseres. Videre pekes det på at den omsøkte 
garasje er godt tilpasset strøkets arkitektur og at alle berørte naboer samtykker. 
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 Sak 29 /08  Ris skolevei 1 - Klage over Plan- og bygningsetatens 
avslag på søknad om oppføring av tilbygg 

 
Plan- og bygningsetatens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget i bydel Vestre Aker finner ikke grunn til å omgjøre Plan- og bygningsetatens 
avslag  av 02.07.2007 på søknad om i medhold av plan- og bygningslovens §7 å gi 
dispensasjon fra S-3892 §10 jfr. §2 for å godkjenne allerede oppført tilbygg.  
 
Klagen fra Meinich arkitekter AS  anbefales ikke tatt til følge. 
 
Saken sendes Fylkesmannen til endelig avgjørelse. 
 
Forslag til vedtak enstemmig tiltrådt 
 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte 
følgende vedtak: 
Bydelsutvalget i bydel Vestre Aker finner ikke grunn til å omgjøre Plan- og bygningsetatens 
avslag  av 02.07.2007 på søknad om i medhold av plan- og bygningslovens §7 å gi 
dispensasjon fra S-3892 §10 jfr. §2 for å godkjenne allerede oppført tilbygg.  
 
Klagen fra Meinich arkitekter AS  anbefales ikke tatt til følge. 
 
Saken sendes Fylkesmannen til endelig avgjørelse. 
 
 

 Sak 30 /08  Svalbardveien 1 A - Gnr/bnr 34/44 - Dispensasjon fra 
reguleringsplan - Klagesak 

 
Plan- og bygningsetatens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget i bydel Vestre Aker finner ikke grunn til å omgjøre Plan- og bygningsetatens 
avslag av 19.10.2006  om i medhold av plan- og bygningslovens §7 å gi dispensasjon fra 
gjeldende regulering hva gjelder overskridelse av %-BYA.  
 
Klagen fra rettshjelper Rolf Schyberg Andreasen anbefales ikke tatt til følge. 
 
Saken sendes Fylkesmannen til endelig avgjørelse. 
Forslag til vedtak falt med 1 stemme (1A) 
 
 
Høyre fremmet følgende forslag til vedtak 
Bydelsutvalget i bydel Vestre Aker finner grunn til å omgjøre Plan- og bygningsetatens 
avslag av 19.10.2006  om i medhold av plan- og bygningslovens §7 å gi dispensasjon fra 
gjeldende regulering. 
 
Saken er svært spesiell, idet det er tale om et gammelt bolighus, og det ikke i vesentlig grad 
vil bli foretatt endringer på tomt eller bygning. Husets beliggenhet i et pressområde, og i 
nærheten av kollektive trafikknutepunkt, sammenholdt med den omsøkte seksjons karakter av 
liten leilighet/hybel, gjør at denne saken står i en særstilling. 
 



Plan- og bygningsetatens behandling av saken er tvetydig og har tatt for lang tid. 
 
Klagen fra rettshjelper Rolf Schyberg Andreasen blir etter dette å ta til følge. 
 
Forslag til vedtak tiltrådt med 7 stemmer (4H, 1F, 1V, 1SV) 
 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte 
følgende vedtak: 
Bydelsutvalget i bydel Vestre Aker finner grunn til å omgjøre Plan- og bygningsetatens avslag 
av 19.10.2006  om i medhold av plan- og bygningslovens §7 å gi dispensasjon fra gjeldende 
regulering. 
Saken er svært spesiell, idet det er tale om et gammelt bolighus, og det ikke i vesentlig grad 
vil bli foretatt endringer på tomt eller bygning. Husets beliggenhet i et pressområde, og i 
nærheten av kollektive trafikknutepunkt, sammenholdt med den omsøkte seksjons karakter av 
liten leilighet/hybel, gjør at denne saken står i en særstilling. 
 
Plan- og bygningsetatens behandling av saken er tvetydig og har tatt for lang tid. 
 
Klagen fra rettshjelper Rolf Schyberg Andreasen blir etter dette å ta til følge. 
 
 

 Sak 31 /08  Intern høring av byøkologisk program 2008-2024 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker støtter Byøkologisk program 2008-2024. 
 
Bydel Vestre Aker vil bidra  til oppfyllelse av intensjonene i programmet gjennom sine virk-
somheter som skal gjennom en prosess hvor miljøledelse og miljøeffektivitet er tema, og hvor 
målet er en mer miljøvennlig virksomhet gjennom at de godkjennes som Miljøfyrtårn-
bedrifter.  
 
Bydelen bidrar til et bedre miljø ved å gjennomgå virksomhetenes rutiner for å redusere 
avfall, økt oppmerksomhet på miljø ved innkjøp, redusert energiforbruk, mer miljøvennlig 
transport med mer. 
 
Forslag til vedtak enstemmig tiltrådt 
 
Venstre fremmet følgende forslag til vedtak 
Bydelen vil innen  01.11.2008 sørge for ladestasjon for elbiler ved bydelens administrasjon i 
Sørkedalsveien 148. Det bes vurdert mulighet for innkjøp av elbiler til hjemmetjenesten som 
en begrenset prøveordning. 
 
Forslag til vedtak enstemmig tiltrådt 
 
SV fremmet følgende forslag til vedtak 
Det bes om at bydelsadministrasjonen utarbeider forslag til tiltak i tråd med intensjonene i 
utkast til Byøkologisk program. Forslag til tiltak fremmes innen 01.11.2008. 
 
Forslag til vedtak enstemmig tiltrådt 
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Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte 
følgende vedtak: 
Bydel Vestre Aker støtter Byøkologisk program 2008-2024 . 
 
Bydel Vestre Aker vil bidra  til oppfyllelse av intensjonene i programmet gjennom sine virk-
somheter som skal gjennom en prosess hvor miljøledelse og miljøeffektivitet er tema, og hvor 
målet er en mer miljøvennlig virksomhet gjennom at de godkjennes som Miljøfyrtårnbedrifter.  
 
Bydelen bidrar til et bedre miljø ved å gjennomgå virksomhetenes rutiner for å redusere 
avfall, økt oppmerksomhet på miljø ved innkjøp, redusert energiforbruk, mer miljøvennlig 
transport med mer. 
 
Bydelen vil innen  01.11.2008 sørge for ladestasjon for elbiler ved bydelens administrasjon i 
Sørkedalsveien 148. Det bes vurdert mulighet for innkjøp av elbiler til hjemmetjenesten som 
en begrenset prøveordning. 
 
Det bes om at bydelsadministrasjonen utarbeider forslag til tiltak i tråd med intensjonene i 
utkast til Byøkologisk program. Forslag til tiltak fremmes innen 01.11.2008. 
 
 

Sak 32 /08  Høring - Vesentlige spørsmål for vannforvaltningen 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker har følgende innspill til ”Beskrivelse av de vesentlige interessene og 
utfordringer for å oppnå god vanntilstand i vannområder i første planperiode”: 

1. Bogstadvannet har gjennom en årrekke hatt økende begroing og det er ønskelig å få 
kartlagt om situasjonen har  en negativ skadevirkning på det biologiske mangfoldet i 
vannet eller kantsonen. 

2. Det er ønskelig å få utført betydelig mudring i deler av Bogstadvannet da enkelte 
områder har blitt tilført vesentlige mengder med sedimenter og står i fare for å gro 
igjen. 

3. I tillegg bør det kartlegges antall fyllinger og deres avsig mht. forurensing i 
vassdraget. 

4. Flomforebyggende tiltak bør vurderes oppstrøms i Sørkedalselva. 
5. I Sørkedalselva er det omfattende behov for opprydding i elva og langs breddene. 

 
Forslag til vedtak enstemmig tiltrådt 
 
 
Arbeiderpartiet fremmet følgende forslag til vedtak 
Tilleggsforslag til punkt 2 i administrasjonens forslag til vedtak: 
En mudring vil ha gunstig innflytelse for å unngå skadeflom i Sørkedalen. 
 
Forslag til vedtak enstemmig tiltrådt 
 
 
Fremskrittspartiet fremmet følgende forslag til vedtak 

6. Konkrete tiltak utføres på basis av rapport Forvaltningen av Lysakervassdraget 
forfattet av Lysakervassdragets venner og de tiltak som foreslås her. 

7. Tekniske installasjoner som demninger med luker etc. moderniseres for å forbedre 
flomsikring, og derav sikring av kulturminner. 



8. Turvei langs Lysakerelven opprustes. 
9. Kulvert under Jar-fyllingen/Kolsåsbanen åpnes som en del av turveien. 
10. Kloakkrør, bekker settes i stand. 

 
Forslag til vedtak enstemmig tiltrådt 
 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte 
følgende vedtak: 
Bydel Vestre Aker har følgende innspill til ”Beskrivelse av de vesentlige interessene og 
utfordringer for å oppnå god vanntilstand i vannområder i første planperiode”: 

1. Bogstadvannet har gjennom en årrekke hatt økende begroing og det er ønskelig å få 
kartlagt om situasjonen har  en negativ skadevirkning på det biologiske mangfoldet i 
vannet eller kantsonen. 

2. Det er ønskelig å få utført betydelig mudring i deler av Bogstadvannet da enkelte 
områder har blitt tilført vesentlige mengder med sedimenter og står i fare for å gro 
igjen. En mudring vil ha gunstig innflytelse for å unngå skadeflom i Sørkedalen. 

3. I tillegg bør det kartlegges antall fyllinger og deres avsig mht. forurensing i 
vassdraget. 

4. Flomforebyggende tiltak bør vurderes oppstrøms i Sørkedalselva. 
5. I Sørkedalselva er det omfattende behov for opprydding i elva og langs breddene. 
6. Konkrete tiltak utføres på basis av rapport Forvaltningen av Lysakervassdraget 

forfattet av Lysakervassdragets venner og de tiltak som foreslås her: 
7. Tekniske installasjoner som demninger med luker etc. moderniseres for å forbedre 

flomsikring, og derav sikring av kulturminner. 
8. Turvei langs Lysakerelven opprustes. 
9. Kulvert under Jarfyllingen/Kolsåsbanen åpnes som en del av turveien. 
10. Kloakkrør, bekker settes i stand. 

 
 

Sak 33 /08  Høring - Handlingsplan mot støy i Oslo 2008 – 2013 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker støtter de tiltak som Handlingsplan mot støy i Oslo 2008-2013 fremmer. 
 
Forslag til vedtak enstemmig tiltrådt 
 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte 
følgende vedtak: 
Bydel Vestre Aker støtter de tiltak som Handlingsplan mot støy i Oslo 2008-2013 fremmer. 
 
 
 

Sak 34 /08  Tennisveien 18  - Planforslag til offentlig ettersyn - 
reguleringsplan 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg har ingen innvendinger mot forslag til reguleringsplan for 
Tennisveien 18 under forutsetning av at følgende forutsetninger tas til følge: 
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1. Det forutsettes at småhusplanen med tilhørende veileder blir etterlevd, inklusive 
strøkstilpasning av tak.  

2. Samferdselsetatens anmodning om opparbeidelse av fortau følges, med bredde 2 m på 
nordsiden av veien langs hele strekningen fra eiendommen til Slemdal.  

3. All parkering skal skje på egen eiendom, både under bygging, samt etter ferdigstilling. 
4. Miljøverndepartementets retningslinje for behandling av støy i arealplanlegging T-

1442 følges. Noe som innebærer at alle boenheter får en stille side, og at hver boenhet 
får tilgang til egnet uteareal med tilfredsstillende støyforhold. 

5. Radonforholdene undersøkes i tråd med anbefalinger fra Helse- og velferdsetaten. 
 
 
Høyre fremmet følgende forslag til nytt punkt 2 
Det skal opparbeides fortau langs hele eiendommen i 2,5m bredde. Fortauet skal være ferdig 
opparbeidet før midlertidig brukstillatelse gis. 
 
Venstre fremmet følgende forslag til nytt punkt 1 
Tennisveien 18 er en del av ”Slemdal senter”-området som bystyret vedtok skulle vurderes 
med tanke på bymessig fortetting. Tennisveien 18 ligger også innenfor en del av dette 
området som bør reguleres med  de samme bestemmelsene som byens politikere har vedtatt 
for de andre småhusområdene i Oslos ytre sone. 
Det er viktig å følge den overordnede prinsipielle linje bystyret har valgt når man har ønsket å 
regulere småhusområdene i Oslos ytre sone under ett. Det er viktig med et regelverk som gir 
forutsigbarhet med hensyn til hvilken bebyggelse man kan forvente innenfor 
småhusområdene. 
Det vil være en undergraving av Småhusplanen å la Tennisveien 18 bli regulert med egen 
reguleringsplan og gi reguleringsbestemmelser som IKKE er de samme som de som gjelder 
for de øvrige småhusområdene. 

1. Forslaget til reguleringsbestemmelse avvises og erstattes av reguleringsbestemmelsene 
for småhusområder i Oslo ytre sone med veileder. 

 
Votering: 
Venstres forslag til og med punkt 1 falt med 1 stemme (1V) 
Administrasjonens punkt 1 ble tiltrådt med 7 stemmer (4H, 1F, 1A, 1SV) 
Administrasjonens punkt 2 fikk ingen stemmer 
Høyres punkt 2 ble enstemmig tiltrådt 
Administrasjonens punkt 3, 4 og 5 ble enstemmig tiltrådt 
 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte 
følgende vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg har ingen innvendinger mot forslag til reguleringsplan for 
Tennisveien 18 under forutsetning av at følgende forutsetninger tas til følge: 

1. Det forutsettes at småhusplanen med tilhørende veileder blir etterlevd, inklusive 
strøkstilpasning av tak.  

2. Det skal opparbeides fortau langs hele eiendommen i 2,5m bredde. Fortauet skal være 
ferdig opparbeidet før midlertidig brukstillatelse gis. 

3. All parkering skal skje på egen eiendom, både under bygging, samt etter ferdigstilling. 
4. Miljøverndepartementets retningslinje for behandling av støy i arealplanlegging  T-

1442 følges. Noe som innebærer at alle boenheter får en stille side, og at hver boenhet 
får tilgang til egnet uteareal med tilfredsstillende støyforhold. 

5. Radonforholdene undersøkes i tråd med anbefalinger fra Helse- og velferdsetaten. 
 



 Sak 35 /08  Forprosjekt - Peder Ankers Plass mot Bogstad 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker støtter alternativ 1B i forprosjektet vedrørende utbedring av almealleen  fra 
Peder Ankers plass mot Bogstad gård. 
 
Forslag til vedtak falt 
 
 
Venstre fremmet følgende forslag til vedtak 
A.  Det reetableres ny trerekke på samme sted som nuværende av hensyntagen til det 
historiske. Veibanen utvides ikke. Inngangspartiet til Sørkedalen anses som et viktig 
kulturminne. Fortau og sykkeltrasé må anlegges utenfor trerekken (fortrinnsvis på samme side 
som Bogstad camping) og ikke som del  av veibanen. Gang- og sykkelvei kan forlenges mot 
Ankerveien øst for østre portnerbolig til kryssing av Ankerveien ved Statoilstasjonen. 
 
B. Det er ønskelig med uttalelse fra Byantikvaren/Riksantikvaren. 
 
Forslag til vedtak punkt A falt med 2 stemmer  (1V, 1SV) 
Forslag til vedtak punkt B ble enstemmig tiltrådt 
 
 
Høyre fremmet følgende forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg støtter forslag 1A i forprosjekt vedrørende utbedring av almealleen 
fra Peder Ankers plass mot Bogstad gård. I denne sammenheng har hensynet til den fredede 
stenmur blitt vektlagt spesielt. En allé som forutsetningsvis skal stå lenge vil med tiden 
etablere et nettverk av røtter som er egnet til å skade den fredede mur. 
 
Videre ønsker Vestre Aker  bydelsutvalg å oppfordre Samferdselsetaten til å vurdere å 
anlegge gang- og sykkelvei øst for portnerboligen, dette for å hindre uønsket konflikt mellom 
kjørende og gående trafikanter. 
 
Forslag til vedtak tiltrådt med 6 stemmer (4H, 1F, 1A) mot 2 stemmer (1V, 1SV) 
 
 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte 
følgende vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg støtter forslag 1A i forprosjekt vedrørende utbedring av almealleen 
fra Peder Ankers plass mot Bogstad gård. I denne sammenheng har hensynet til den fredede 
stenmur blitt vektlagt spesielt. En allé som forutsetningsvis skal stå lenge vil med tiden 
etablere et nettverk av røtter som er egnet til å skade den fredede mur. 
 
Videre ønsker Vestre Aker  bydelsutvalg å oppfordre Samferdselsetaten til å vurdere å 
anlegge gang- og sykkelvei  øst for portnerboligen, dette for å hindre uønsket konflikt mellom 
kjørende og gående trafikanter. 
 
Det er ønskelig med uttalelse fra Byantikvaren/Riksantikvaren 
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Sak 36 /08  Bjørneveien 74 - 109 - Storebrandtomten - Avklaring av 
behov for areal til offentlig formål 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Vestre Aker Bydelsutvalg har vurdert tomten i Bjørneveien 74-109. Tomten egner seg til 
skole  og barnehage, og ikke til andre offentlige formål. 
 
Forslag til vedtak enstemmig tiltrådt 
 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte 
følgende vedtak: 
Vestre Aker Bydelsutvalg har vurdert tomten i Bjørneveien 74-109. Tomten egner seg til skole  
og barnehage, og ikke til andre offentlige formål. 
 
 

 Sak 37 /08  RV 150 Ring 3 Gang og sykkelvei og kollektivfelt langs 
strekningen Holmenveien til Gaustad  

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker støtter Ris Vels innspill til Statens Vegvesens planer for RV 150 Ring 3 
gang og sykkelvei og kollektivfelt langs på strekningen Holmenveien til Gaustad. I tillegg 
forutsettes det at de faglige innspill som følger av Helse- og velferdsetatens innspill datert 
13.03.2008,  blir fulgt. 
 
 
Høyre fremmet følgende forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker støtter Ris Vels innspill til Statens Vegvesens planer for gang og sykkelvei 
og kollektivfelt langs RV 150 Ring 3  på strekningen Holmenveien til Gaustad. I tillegg 
forutsettes det at de faglige innspill som følger av Helse- og velferdsetatens innspill datert 
13.03.2008,  blir fulgt. 
 
Forslag til vedtak enstemmig tiltrådt 
 
 
Fremskrittspartiet fremmet følgende forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg går inn for å implementere vestvendt rampe i Gaustadkrysset 
 
Forslag til vedtak falt med 1 stemme (1F) 
 
 
 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte 
følgende vedtak: 
Bydel Vestre Aker støtter Ris Vels innspill til Statens Vegvesens planer for gang og sykkelvei 
og kollektivfelt langs RV 150 Ring 3  på strekningen Holmenveien til Gaustad. I tillegg 
forutsettes det at de faglige innspill som følger av Helse- og velferdsetatens innspill datert 
13.03.2008,  blir fulgt. 
 



 

 Sak 38 /08  Holmenkollen nasjonalanlegg - Fastsatt program for 
planarbeidet 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Vestre Aker Bydelsutvalg tar underretning om fastsatt program for planarbeid i 
Holmenkollen nasjonalanlegg,  til orientering. 
Forslag til vedtak enstemmig tiltrådt 
 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte 
følgende vedtak: 
Vestre Aker Bydelsutvalg tar underretning om fastsatt program for planarbeid i 
Holmenkollen nasjonalanlegg,  til orientering. 
 

 Sak 39 /08  Sørkedalsveien - Varsel om oppstart av reguleringsplan  
- gang- og sykkelvei 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Vestre Aker Bydelsutvalg tar varsel om oppstart av reguleringsarbeid i Sørkedalsveien – 
gang- og sykkelvei til orientering. 
 
Forslag til vedtak enstemmig tiltrådt 
 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte 
følgende vedtak: 
Vestre Aker Bydelsutvalg tar varsel om oppstart av reguleringsarbeid i Sørkedalsveien – 
gang- og sykkelvei til orientering. 
 
 

Sak 40 /08  Diakonveien 12 - Diakonhjemmet - Volvat - Underretning 
om vedtak om mindre vesentlig reguleringsendring 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Vestre Aker Bydelsutvalg tar underretning om vedtak om mindre vesentlig reguleringsendring 
i Diakonveien 12, Diakonhjemmet til orientering. 
 
Forslag til vedtak enstemmig tiltrådt 
 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte 
følgende vedtak: 
Vestre Aker Bydelsutvalg tar underretning om vedtak om mindre vesentlig reguleringsendring 
i Diakonveien 12, Diakonhjemmet  til orientering. 
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Sak 41 /08  Krav om 40 km sone på strekningen fra Ankerveien 12 til 
Holmenkollveien 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg støtter klagen fra beboere i strekningen Ankerveien 12 til 
Holmenkollveien ved Kari og Magne Tangen i deres krav om at farten settes ned til 40 km i 
timen på grunn av trafikksikkerhetsmessige forhold. 
 
Forslag til vedtak enstemmig tiltrådt 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte 
følgende vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg støtter klagen fra beboere i strekningen Ankerveien 12 til 
Holmenkollveien ved Kari og Magne Tangen i deres krav om at farten settes ned til 40 km i 
timen på grunn av trafikksikkerhetsmessige forhold. 
 

 Sak 42 /08  Bogstad Vinterparadis - Høring 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg støtter Røa Ils planer for kunstisbane på Bogstad.  
 
Komiteen var enig om at, fordi saken ble utlevert i møte, så tas den i dette møte kun til 
orientering. 
 
Høyre fremmet følgende forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg tar Røa Ils planer for kunstisbane på Bogstad til orientering 
 
Forslag til vedtak enstemmig tiltrådt 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte 
følgende vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg tar Røa Ils planer for kunstisbane på Bogstad til orientering 
 
 
Eventuelt 
Brev fra Finvold Prosjekt Consult AS vedrørende Røa Trivselsbad ble lagt frem. 
 
Omdelt i møtet 
• Brev fra Statens Vegvesen vedrørende RV 150 Ring 3 Gang og sykkelvei og kollektivfelt 

langs strekningen Holmenveien til Gaustad 
• Brev fra Byantikvaren og Riksantikvaren vedrørende Nordengveien 7-9 – Røa kirke 
 
 
 
 
 
Arild Gjervan  Hjørdis Sæther 
Leder  sekretær 
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